名称: 盐雾试验箱

其他名称：盐雾试验机  4500元

型号：F-60A

荣计达产品编号：TL172

上海荣计达仪器科技有限公司**经营水泥实验仪器、混凝土实验仪器、公路土工实验仪器、干粉砂浆保温砂浆实验仪器、沥青防水材料实验仪器、油漆涂料实验仪器、无损检测等实验仪器。**经营水泥实验仪器、混凝土实验仪器、公路土工实验仪器、干粉砂浆保温砂浆实验仪器、沥青防水材料实验仪器、油漆涂料实验仪器、无损检测等实验仪器。公司产品凭借过硬的质量、完善的售后服务、合理的价格畅销各大院校、检测单位、建材企业、工程建设单位。在消费者当中享有较高的地位和良好的口碑，用户遍布国内近三十个省市、自治区，并远销国外，与用户建立了长期稳定的合作关系。公司实力雄厚，重信用、守合同。有健全的管理制度和完善健全的质量管理体系。并有反应迅速、服务周到的售后服务系统。我们将不懈努力、一如既往以优异的品质为客户服务。

Shanghai Rongjida Instrument Technology Co., Ltd. ** operates cement experiment equipment, concrete experiment equipment, highway geotechnical experiment equipment, dry mortar thermal insulation mortar experiment equipment, asphalt waterproof material experiment equipment, paint coating experiment equipment, non-destructive testing and other experimental equipment. ** Operating cement experiment equipment, concrete experiment equipment, highway geotechnical experiment equipment, dry mortar thermal insulation mortar experiment equipment, asphalt waterproof material experiment equipment, paint coating experiment equipment, non-destructive testing and other experimental equipment. Company products rely on excellent quality, perfect after-sales service, reasonable prices sell well in major universities, testing units, building materials enterprises, engineering construction units. It enjoys a high status and a good reputation among consumers, and has customers in nearly 30 provinces, cities, and autonomous regions in China, and has been exported to foreign countries. It has established long-term and stable cooperative relationships with users. The strength of the company, credit and contract compliance. Have a sound management system and a sound quality management system. And has a responsive and thoughtful after-sales service system. We will make unremitting efforts to serve our customers with excellent quality as always.

盐雾试验箱是**检测仪器，针对各种材质之表面经涂料、电镀、阳**处理、防锈油等防腐蚀处理后，测试其制品之耐蚀性。符合CNS、ASTM、JIS、ISO等相关标准。

The salt spray test box is a testing instrument for testing the corrosion resistance of various materials after anti-corrosion treatments such as coatings, electroplating, anode treatment, and anti-rust oil. Comply with CNS, ASTM, JIS, ISO and other related standards.

盐雾试验箱技术参数

★实验室温度：  NSS ACSS 35℃± 1℃/CASS50℃±1℃

★压力桶温度  ：NSS ACSS47℃±1℃/CASS63℃±1℃

★功  率     ：AC220V1φ20A

★试验室容积 ：108L

★盐水桶容积 ：15L

★喷雾方式：连续式盐水喷雾试验机

★外形尺寸：1100X700X1050mm

★重量：30kg

Technical parameters of salt spray test chamber

★ Lab temperature: NSS ACSS 35 ℃ ± 1 ℃ / CASS50 ℃ ± 1 ℃

★ Pressure barrel temperature: NSS ACSS47 ℃ ± 1 ℃ / CASS63 ℃ ± 1 ℃

★ Power: AC220V1φ20A

★ Laboratory volume: 108L

★ Brine volume: 15L

★ Spray method: continuous salt spray tester

★ Dimensions: 1100X700X1050mm

★ Weight: 30kg

盐雾试验箱特点：

★整台PVC板制，内部采用**的立体补强技术，结构强实，永不变形。

★采用自动/统，具有水位不足时能自动/手动补充水位之功能，试验不中断。

★精密玻璃喷嘴，使用4000小时保证无结晶阻塞。

★控制仪表均在同一机板，操作简便，且一目了然。

★附双重超温保护，水位不足警示，确保使用安全。

★进口温度控制器，数字显示，PID控制，高稳定性白金测温探头，误差 0.3

★试验室采用蒸气直接加温方式，升温度快，减短待机时间。

★喷雾塔附锥形分散器、具导向雾气、调节雾量、及均匀落雾等功能。

★压力桶采用亨利定律，于以加温加湿，并提供试验室所需之湿度。手动加水系

Features of salt spray test chamber

★ The whole set is made of PVC plate, and the internal three-dimensional reinforcement technology is adopted. The structure is strong and never deformed.

★ It adopts automatic / uniform system, which can automatically / manually supplement the water level when the water level is insufficient, and the test is not interrupted.

★ Precise glass nozzle, ensure no crystal blockage after 4000 hours of use.

★ The control instruments are all on the same board, easy to operate and clear at a glance.

★ With dual over-temperature protection and warning of insufficient water level to ensure safe use.

★ Imported temperature controller, digital display, PID control, high stability platinum temperature probe, error 0.3

★ The laboratory adopts the direct heating method of steam to increase the temperature quickly and shorten the standby time.

★ The spray tower is equipped with a cone disperser, which has the functions of guiding the mist, adjusting the amount of mist, and evenly falling mist.

★ The pressure tank adopts Henry's law, which is heated and humidified, and provides the humidity required by the laboratory. Manually add water

